

DILUENT-2

Buffer for HumaStar

IVD

Package Size

REF	Format	Unit/Size
16663/11	Buffer	4 x 20 ml

Intended Purpose

The Diluent-2 is a supporting buffer for manually or on-board dilution of human serum, plasma or urine samples and for preparing reagent blanks. For use with automated HumaStar systems only. For laboratory professional use only.

Contents

DIL-2, pH 5.0 -7.0	
DILUENT-2	
Preservative (Proclin 300)	9 ml/l

Suitable Human Devices

HUMAN System	REF
HumaStar 300SR	16930
HumaStar 600	16660

Preparation

DIL-2 is ready for use and can directly be applied on the analyser.

For further instructions, please refer to the user manual of the respective analyser.

Storage / Stability

Original sealed DIL-2 is stable up to the stated expiry date when stored at 2-25 °C. After first opening the stability is as follows:

Buffer	2-25 °C
DIL-2	30 days

Do not freeze. Contamination must be avoided.

Limitations

Diluent should not be used in combination with sodium or chloride reagents or with assays based on sodium or chloride reaction principles.

Safety Notes

All patient specimens, calibrators and controls should be handled as potentially infectious.

P234 Keep only in original container.

P260 Do not breathe dust/fume/gas/mist/vapours/spray.

P262 Do not get in eyes, on skin, or on clothing.

P281 Use personal protective equipment as required.

P303+P361+P353 IF ON SKIN (or hair): Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water/shower.

P305+P351+P338 IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing.

P337+P313 If eye irritation persists: Get medical advice/attention.

P401 Store in accordance with local/regional/national/international regulations.

P501 Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations.

For users in the European Union only: Please report any serious incident that has occurred in relation to the device to the manufacturer and the competent authority of the Member State in which the user and/or the patient is established.

DILUENT-2

Puffer für HumaStar

IVD

Handelsform

REF	Format	Einheit/Größe
16663/11	Puffer	4 x 20 ml

Zweckbestimmung

Der Diluent-2 ist ein unterstützender Puffer für die manuelle oder On-Board-Verdünnung von Humanserum-, Plasma- oder Urinproben und für die Vorbereitung von Reagenzleerwerten. Nur zur Verwendung mit automatischen HumaStar-Systemen. Nur für das professionelle Labor.

Bestandteile

DIL-2, pH 5,0 -7,0	
DILUENT-2	
Konservierungsmittel (Proclin 300)	9 ml/l

Geeignete HUMAN-Geräte

HUMAN System	REF
HumaStar 300SR	16930
HumaStar 600	16660

Vorbereitung

DIL-2 ist gebrauchsfertig und kann direkt auf dem Analysesystem eingesetzt werden.

Weitere Anweisungen bitte dem Benutzerhandbuch des jeweiligen Analysegeräts entnehmen.

Lagerung/Haltbarkeit

Originalversiegeltes DIL-2 ist bei Lagertemperaturen von 2-25 °C bis zum angegebenen Verfallsdatum haltbar. Nach Anbruch ist die Haltbarkeit wie folgt:

Puffer	2-25 °C
DIL-2	30 Tage

Nicht einfrieren. Eine Kontamination muss vermieden werden.

Einschränkungen

Der Diluent sollte nicht in Kombination mit Natrium- oder Chloridreagenzien oder mit Tests, die auf Natrium- oder Chloridreaktionsprinzipien basieren, verwendet werden.

Sicherheitshinweise

Alle Patientenproben, Kalibratoren und Kontrollen sind als potenziell infektiös zu handhaben.

P234 Nur im Originalbehälter aufbewahren.

P260 Staub/Rauch/Gas/Nebel/Dampf/Aerosol nicht einatmen.

P262 Nicht in die Augen, auf die Haut oder auf die Kleidung gelangen lassen.

P281 Vorgeschriebene persönliche Schutzausrüstung verwenden.

P303+P361+P353 BEI KONTAKT MIT DER HAUT (oder dem Haar): Alle beschmutzten, getränkten Kleidungsstücke sofort ausziehen. Haut mit Wasser abwaschen/duschen.

P305+P351+P338 BEI KONTAKT MIT DEN AUGEN: Einige Minuten lang behutsam mit Wasser spülen. Vorhandene Kontaktlinsen nach Möglichkeit entfernen. Weiter spülen.

P337+P313 Bei anhaltender Augenreizung: Ärztlichen Rat einholen/ärztliche Hilfe hinzuziehen.

P401 Gemäß örtlicher/regionaler/nationaler/internationaler Vorschrift lagern.

P501 Entsorgung des Inhalts/des Behälters gemäß den örtlichen/regionalen/nationalen/internationalen Vorschriften.

Nur für Benutzer in der EU: Bitte melden Sie jeglichen ernststen Vorfall, der im Zusammenhang mit dem Gerät aufgetreten ist, dem Hersteller oder der zuständigen Behörde des Mitgliedsstaates, in dem sich der Benutzer und/oder der Patient aufhält.

16663/11

INF 166631101 EN-DE

2022-10-13

V003

